
 

個人資料收集聲明 

以上是僑樂服務管理有限公司作為根據《個人資料(私隱)條例》所闡釋的資料使用者的私隱政策，以保護公眾及顧客對本公司提供

的所有資料。 

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT 

It is the policy of Kiu Lok Service Management Co., Ltd. as a “Data User” as defined by the Personal Data (Privacy) 

Ordinance to safeguard all information provided to our company by members of the public and our customer. 

KEY RECEIPT FORM OF THE MASTERPIECE 

名 鑄 收 取 單 位 門 匙 表 格 
 

To Customer Service Centre: 

 

*I / We hereby agree to give one key of Flat _____,  _____ Floor for keeping at Customer Service 

Centre of The Masterpiece for the purpose of defect rectification by the main contractor. 

 

*I / We also understood that the acceptance of the key does not imply responsibility for any 

damage(s) occur and bear any legal liability within the premises by fire, flood or storm, or for the 

safety of any articles left inside the premises.  And the key should be returned back to the owner 

or to an authorized representative of the owner. 

 

致客戶服務中心： 

*本人 / 本公司現將_____樓 _____室之單位門匙一條交予名鑄客戶服務中心以作單位執修之

用。 

 

*本人 / 本公司清楚明白於上述維修期間 / 工作完成後，名鑄客戶服務中心並不會對該單位內

發生的火災、水浸及失竊等帶來的任何損失作出任何賠償及承擔任何法律責任。同時，名鑄客

戶服務中心亦只會將此匙交還給單位業主或其授權人仕。 

 

 

 

 

 

Signature of *Owner / Owner’s 

Representative 

*業主 / 業主代表簽署 

with company chop for the property owned 

by a limited company 

以及公司蓋印 (如以有限公司名義持有業權者) 

 Signature of Customer Service Centre of The 

Masterpiece 

名鑄客戶服務中心簽署 

Name 

姓名： 

  Name 

姓名： 

 

Date 

日期： 

 Date 

日期： 

 

 
* Please delete where inappropriate 請刪去不適用者 

 


